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Interpelacja w sprawie możliwości budowy chodnika na ulicy Poligonowej. 

� · a tk 
��cy uli�gonowe�egó!nie odc�nka od skrzyżowania z Zelwerowicza do 

granic miasta pytają mnie o możliwości budowy chodnika na ulicy Poligonowej. 

Budowa chodnika we wskazanym miejscu jest niezbędna ze względu na duży ruch 

samochodowy. Pobocze tej części uli9 jest wąskie i niebezpieczne. Stwarza to ogromne ryzyko dla 

pieszych, szczególnie gdy panują niekorzystne wamnki atmosferyczne. W czasie intensywnego 

deszczu, przejście na drugą stronę ulicy jest bardzo utrudnione, a zalegające na poboczu błoto 

powoduje, iż nietrudno o upadek. W szczególności należy mieć na uwadze fakt, że w tej części 
ulicy jest zabudowa obustronna i mieszka tam dużo rodzin z dziećmi, które aby dojechać linią 47 do 

Zespołu Szkół nr 12 Szkoła Podstawowa nr 14 im. Tadeusza Kościuszki ul. Sławinkowska 50 

muszą przejść tym niebezpiecznym poboczem na przystanek. 

Ten odcinek Poligonowej jest też intensywnie uczęszczany .przez spacerowiczów i 

rowerzystów z Czechowa. 

Obecnie crwa budowa kanalizacji sanitarnej na tym odcinku. Jezdnia jest z tego powodu 

rozkopywana. Po tej inwestycji ma być położona nowa nawierzchnia asfaltowa. Zdaję sobie 

sprawę, że budowa chodnika po jednej stronie i ewentualnie ścieżki rowerowej po drugiej stronie 

ulicy wymagałyby okrawężnikowania jezdni. To z kolei przy braku kanalizacji deszczowej nie ma 

racji bytu. 

Czy jest w takim razie jakaś perspektywa wykonania tej kanalizacji i w jakim czasie, bo 

położenie nowego asfaltu oczywiście zakończy budowę kanalizacji sanitarnej, ale trzeba będzie 

pruć kolejny raz jezdnię i pieniądze na nową nawierzchnię będą stracone. 

Czy działania oddolne w postaci tzw. Inicjatywy Lokalnej mogłyby przyspieszyć 

realizację tych postulatów mieszkańców? 


